
Zápis č.14 ze zasedání zastupitelstva obce Vyžlovka dne 11.10.2023 
 
Přítomni: Ing. J. Pelikán, Ph.D., V. Vosecký, M. Vilinger, M. Perčina, Ing. M. Zeman, 
                  Ing. R. Vondrovic(distančně), MUDr. J. Kucová(distančně) 
 
Omluveni: Ing. M. Charvát, MgA. M. Začal 
Program jednání:  
1. Program a ověřovatelé 
2. Kontrola minulého zápisu 
3. Plán údržby vodohospodářské infrastruktury 
4. Rozpočtové opatření 
5. Dotace NSA 
6. Rekonstrukce armaturní šachty-Jevany 
7. Dodatek č.2 SOD Kabiny na hřišti 
8. Dohoda-pozemky K Hájovně 
9. Prodejna potravin 
10. Provozování vodovodu a kanalizace-zpráva ze semináře 
11. Chodník Jevanská 
12. Různé 
 
1. Program a ověřovatelé-ZO schvaluje program zasedání dne 11.10.2023. 
    Návrh usnesení: ZO schvaluje program zasedání dne 11.10.2023. 
    Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
    Ověřovatelé: návrh- Ing. R. Vondrovic MUDr. J. Kucová. 
    Návrh usnesení: ZO schvaluje ověřovatele zápisu č. 14 dne 11.10.2023 Ing. R. Vondrovice a 
   MUDr. J. Kucovou.  
   Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
2. Kontrola minulého zápisu-ZO schvaluje zápis č.13 ze dne 26.9.2023. 
     Návrh usnesení: ZO schvaluje zápis č.13 ze dne 26.9.2023. 
    Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
3. Plán údržby vodohospodářské infrastruktury-starosta předložil návrh tohoto plánu jako  
    každoročně, v plánu jsou uvedeny návrhy např. na odkalování, kontrola řadů, kamerové zkoušky  
   a také další „vykuřování“ kanalizace a čištění. 
    Návrh usnesení: ZO schvaluje Plán údržby vodohospodářské infrastruktury na r.2024. 
    Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
4. Rozpočtové opatření účetní předložila rozpočtové opatření, které provedla na návrh starosty. 
     ZO bere na vědomí, rozpočtové opatření je přílohou zápisu. 
 
5. Dotace NSA-starosta opět otevřel téma dotací z NSA, tato možnost stále existuje. Obec by se 
    měla pokusit opět žádat o dotaci, a to na rekonstrukci klubovny. Kabiny již jsou v závěrečné fázi 
    dostavby. Zpracování žádosti by se mělo zadat firmě TNT Consulting, která již v minulosti žádosti pro  
   obec podávala a vycházela by tak z existujících podkladů. 
   Návrh usnesení: ZO schvaluje podání o dotaci na rekonstrukci klubovny a zadání Zpracování žádosti 
   firmě TNT Consulting. 
   Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
 
 



6. Rekonstrukce armaturní šachty-Jevany-starosta hovořil o tom, že se obec zaváže financovat 
    opravu armaturní šachty na jevanském vodojemu, předložil doklady k výběrovému řízení, které 
    provedla obec Jevany, a kde byla vybrána nejvýhodnější nabídka. Obec Vyžlovka bude tímto  
    zafinancováním kompenzovat platbu za spotřebu elektřiny na jevanském vodojemu v minulých 
    letech. K tomuto závazku se přihlásila, ale protože Jevany nedokázaly vyčíslit relevantní částku  
    za tuto spotřebu, bylo dohodnuto, že dojde tímto způsobem k vyrovnání závazku.  
    ZO bere na vědomí. 
 
7. Dodatek č.2 SOD Kabiny na hřišti-starosta informoval ZO o tom, že zhotovitel navrhuje zvýšení  
   ceny o 101 tisíc + DPH. Důvodem je nový návrh krovu a úprava izolace střechy, oproti původnímu, 
   který není možné realizovat.  
    Návrh usnesení: ZO schvaluje Dodatek č.2 SOD mezi obcí a firmou JK Výstavby s. r.o. 
    Hlasování: pro 7, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
8. Dohoda-pozemky K Hájovně-starosta informoval, že dohoda se stále tvoří, jsou tam některé 
    sporné body, např. termíny, které jsou ovlivněny třetími stranami. Stále se řeší projekty komunikací 
    apod. ZO bere na vědomí. 
 
9. Prodejna potravin-starosta uvedl, že obec má jen kusé informace, není k dispozici žádný oficiální 
    dokument. Prodejna je nyní uzavřena, ZO si uvědomuje, že to je pro obec a občany velký problém. 
    Bude se snažit o rychlé a efektivní řešení, ale bohužel je vázána uzavřenou smlouvou (byla uzavřena  
    v r.2014), která se jeví pro obec jako velmi nevýhodná. Bude zvažovat kroky pomocí právního  
    zástupce obce. ZO bere na vědomí. 
 
10. Provozování vodovodu a kanalizace-zpráva ze semináře-starosta uvedl, že se zúčastnil semináře,  
     který pořádal Středočeský kraj. Obec správně používá fond obnovy vodovodu a kanalizace. Dále se 
     pracuje na digitálně technické mapě a pasportu vodovodu a kanalizace, představuje to pro obec  
     další náklady, s tím by měl pomoci kraj. S tím také souvisí další systém PRVKÚK, kde je nutné údaje 
     aktualizovat. ZO bere na vědomí. 
 
11. Chodník Jevanská-starosta podal zprávu o pokračujícím vypracování dokumentace k této akci. 
       Předložil ZO návrhy úprav po celé délce chodníku, projekt je již v závěrečné fázi. ZO bere na  
       vědomí. 
 
12. Různé-starosta zmínil brigádu o víkendu, kdy se bude pokládat umělá tráva na hřiště u školy, 
       bude také upraven okolní terén. 27.10.2023 se bude konat setkání s občany, 28.10. dojde 
       k odhalení pamětní desky kpt. Pavlíka na budově úřadu, předtím proběhne krátká pieta 
      u pomníku k výročí vzniku republiky a na závěr se slavnostně pokácí májka, která zdobila náves od  
       května. Pí Menšíková zmínila termín rozsvícení stromečku na návsi druhou adventní neděli. tj.  
      10.12.2023. 
 
     Starosta ukončil schůzi ve 20.50 hodin, zapsala: Eva Menšíková dne 12.10.2023. 
 
    Ověřovatelé: Ing. R. Vondrovic…………………………….. 
 

MUDr. J. Kucová………………………….. 
 
 
   Ing. J. Pelikán, Ph.D. 
      starosta obce 


